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Urban poverty and official prostitution
The problem of a generation born

Abstract

Prostitution is one of the complex social problems that Algerian society quietly suffers from,
especially official prostitution, as this phenomenon is unknown in the media, official and
academic. This study is an attempt to investigate the scale and the causes of it, using Annaba
Department as a model. The study found a correlation between urban poverty and official
prostitution, as well as other encouraging factors on a social and ecological basis.

Keywords: Urban poverty, prostitution ,official prostitution, prostitute.

Pauvreté urbaine et prostitution officielle
Probléeme d’une génération déja née

Résumé

La prostitution est un probléme social complexe qui se pose dans la société algérienne, en
particulier dans le cadre de la prostitution officielle. Ce phénoméne est défini comme une
banalisation médiatique, officielle et académique. Donc cette éude cherche son ampleur et
ses causes dans la wilaya d’Annaba. Elle a conclu qu’il existe un lien entre la pauvreté
urbaine et la prostitution officielle, ainsi que d'autres facteurs d'ordre socio-écologique.

Mots-clés : Pauvreté urbaine, prostitution, prostitution officielle, prostituée.
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